



DEFENSSI RY.  
Oulun yliopiston psykologian opiskelijoiden ainejärjestö

PÖYTÄKIRJA  
16.9.2025

## DEFENSSI RY:N HALLITUKSEN KOKOUS

Aika tiistai 16.9.2025 klo 14:00-16:00

Paikka TA101, Linnanmaan kampus  
kokouksessa myös etäosallistumismahdollisuus Zoomin (\*) kautta

### Läsnä **Hallituksen jäsenet**

Lara Anttila

Oona Bordi\* (saapui 14:38)

Nea Hosio\*

Petra Jokikokko, puheenjohtaja

Emma Junkkari

Okko Kaasinen

Sofia Koho (saapui 14:02)

Aapo Kuusinen

Mia Nguyen

Emmi-Roosa Nyrhinen

Maria Suopajarvi

Ella Virkkala, sihteeri

### **Varajäsenet**

Laura Junno

### **Muut**

Viivi Ryhänen\* (poistui 15:18)

## **1 Kokouksen avaaminen**

Puheenjohtaja avasi kokouksen ajassa 14:01

## **2 Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus**

Kokous todettiin lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.

*Sofia Koho saapui kokoukseen ajassa 14:02.*

## **3 Asialistan hyväksyminen**

Asialista hyväksyttiin kokouksen työjärjestykseksi seuraavin muutoksin

Lisättiin kohdat

17 Toimikuntien täydentäminen

18 Laulukirjat

## **4 Pöytäkirjantarkastajien valitseminen**

Pöytäkirjantarkastajiksi valittiin Emmi-Roosa Nyrhinen ja Emma Junkkari.

Pöytäkirjantarkastajat toimivat tarvittaessa ääntenlaskijoina.

## **5 Ilmoitusluontoiset asiat**

### **5.1. SPOL-kuulumiset**

SPOL-edustajat Viivi Ryhänen ja Laura Junno kertoivat ajankohtaisia SPOL:n kuulumisia. Hyvin menneessä 8.9. pidetyssä SPOL-infossa oli ollut paikalla paljon innokkaita fukseja. SPOL edistää parhaillaan kannanottoa harjoittelupaikkakriisin kartoituskyselyn tulosten perusteella. Kannanotto suunnataan hyvinvointialueiden aluevaltuutetuille. Tilanne harkkapaikkojen suhteen vaihtelee alueittain, mutta asiaan pyritään puuttumaan nyt tehokkaasti ja ennakoivasti, ettei todellista kriisiä tulisi.

Fuksikyselyn tuloksista ei ollut noussut Oulun osalta esiin mitään edellisistä vuosista poikkeavaa. Ulkomailla suoritettujen opintojen hyväksilukuun liittyvistä haasteista on keskusteltu Defenssin kopojen kanssa ja keskusteluyhteys henkilökuntaan asian tiimoilta on avattu.

SPOL:n hallitus kokousta tulevana viikonloppuna 20.9., 27.9. on luvassa SPOLskis sekä ainejärjestötapaaminen Oulussa. 11.10. TOP ry:n webinaari ja 15.11. SPOLinaari, jonka tarkempi aihe selviää myöhemmin, etänä.

## **5.2 Fuksijuttuja Laralta**

Fuksivastaava Lara Anttila ilmoitti fuksien haalaritilauksen olevan loppusuoralla. Ennen tilaamista varmistetaan vielä viimeistenkin rahojen saapuminen Defenssille. Haalarit tulevat maksamaan tänä vuonna fukseille muutaman euron laskuvirheestä ja yllättävän suuresta hintojen noususta johtuen. Muuten fukseilla menee oikein hyvin, he käyvät tapahtumissa aktiivisesti ja ovat kiinnostuneita hallituksen toiminnasta.

Okko Kaasinen ehdotti, olisiko Defenssin mahdollisuutta maksaa haalareista sen verran, että ne olisivat fukseille ilmaiset kuten tähänkin asti on ollut. Ajatus sai kannatusta, mutta ilmoitusluontoisissa ei voi tehdä tästä päätöstä ja tarkka summa ei ole vielä selvillä.

## **5.3 Uuden varaston tilanne**

Petra Jokikokko päivitti hallitusta edellisessä hallituksen kokouksessa keskustellusta uuden varaston tilanteesta. Petralla ja varapuheenjohtaja Emma Junkkarilla on nyt kulkuoikeudet uuteen varastoon, ja seuraavaksi on tarkoitus saada kulkuoikeudet hankittua muillekin hallituslaisille. Varaston avaimet ovat puheenjohtajiston hallussa, ja Petra infoaa niiden kanssa menettelystä myöhemmin lisää.

## **5.4. OSP-kuulumisia**

Petra Jokikokko ilmoitti OSP-edustajamme Iris Vastamäen toivoneen, että kokouksessa muistutettaisiin 8.11. tulevasta OSP:n vuosijuhlista, joihin on vielä opiskelijalippuja jäljellä.

## **6 Talousasiat**

### **6.1. Maksetut laskut ja kulukorvaukset**

Emma Junkkari – Kulukorvaus, viime hallituksen kokouksen eväät 11.66 €

Lara Anttila – Kulukorvaus pääsykoekahvien tarjoilut 17,45 €

### **6.2 Hyväksyttävät laskut ja kulukorvaukset**

Kaski ry – lasku Akatemian (24.9.) lipuista (86kpl) 172,00 € eräpäivä 21.9.2025

Hyväksyttiin lasku maksettavaksi.

### **6.3. Ajankohtainen taloustilanne**

Defenssin taloustilanne näyttää tämän vuoden osalta ylijäämäiseltä. Hurmoksen päivätahtuman haalarimerkkimyynnistä tuottoa kertyi jälleen mukavasti.

Palattiin kohdassa 5.3. esiin nostettuun ehdotukseen fuksien haalareiden maksamisesta ja päätettiin, että Petra Jokikokko laittaa hallitukselle nettipäätöksen asiasta, kun Lara Anttila on tehnyt laskelmat lopullisesta summasta.

## **7 Uusien jäsenten hyväksyminen**

Defenssille on tullut 39 uutta jäsenhakemusta. Päätettiin hyväksyä nämä 39 jäsenyyden ehdot täyttävää henkilöä Defenssin jäseniksi.

## **8 Nettipäätökset**

Ei nettipäätöksiä.

## **9 Tapahtumiin liittyvät asiat**

### **9.1 Menneet tapahtumat**

31.8. tutustumispiknik

1.9. kaupunkikierros

3.9. psykapiknik

3.9. Back to lipasto –bileet. Tapahtuma oli voitollinen.

5.9. Fuksiaiset. Voittajille annettiin palkinnoksi neljä SPOL-haalarivyötä.

7.9. brunssi fukseille

10.9. hallituskahvit ja -esittely

15.9. 4. vuosikurssin vuosikurssi-ilta, suunnitellusti tappiollinen (-31,25 €)

## **9.2 Tulevat tapahtumat**

### **9.2.1. Tapahtumavastaavien järjestämät tapahtumat**

7.10. lautapeli-ilta. Budjetoitiin mahdollisia tarjoiluja varten 20 €.

Halloweenin osalta suunnitelmat tapahtumien osalta toistaiseksi auki.

7.11. kämpppäapprot

Vujuviikko:

24.11. kakkukahvit

25.11. kaupunkisotaa Myllytullin koululla. Hyvinvointitapahtumien budjetista riittää tilavuokraan.

27.11. Vujusitsit Walhallassa

Pikkujoulut ovat tulossa myös myöhemmin selviävänä ajankohtana.

### **9.2.2. Muiden järjestämät tapahtumat**

24.9. fuksisitsit, +-0. Jatkot Kaarlessa, Kaskin Akatemia-bileet.

30.9. Amazing Race -tapahtuma yhdessä Communican ja Motivan kanssa. Todennäköisesti hieman voitollinen.

8.10. Tuutoreiden kämpppäapprot. Budjetoitiin 40 € tätä varten.

*Oona Bordi saapui kokoukseen ajassa 14:38.*

## **10 Tapahtumien turvallisuus**

Edellisessä hallituksen kokouksessa nousi esiin keskustelu liittyen tapahtumien vastuuhenkilöiden/häirintäyhdyshenkilöiden alkoholinkäyttöön. Keskustelimme, millaisia linjauksia Defenssin tulisi tehdä, jotta tapahtumien turvallisuus saataisiin

varmistettua. Tapahtumien järjestämisessä tulisi huolehtia, että aina on joku, joka pystyy huolehtimaan tapahtuman onnistuneesta loppuunsaattamisesta.

Keskustelun jälkeen päätettiin, että Defenssille laaditaan tapahtumien turvallisuusohje. Sofia Koho, Emmi-Roosa Nyrhinen ja Maria Suopajarvi alkavat työstämään tätä, ja se esitellään hallitukselle vielä ennen sen viemistä syyskokoukseen yhdistyksen käsiteltäväksi.

Häirintäyhdyshenkilöiden osalta keskusteltiin, että käytettävissä olevia häirintäyhdyshenkilöitä olisi hyvä saada kerättyä lisää olemassa olevaan Defenssin häirintäyhdyshenkilöiden Telegram-ryhmään. Jatkossa pyritään saamaan jokaiseen Defenssin tapahtumaan vähintään yksi häirintäyhdyshenkilö, joka on selvin päin.

## **11 Toimihenkilöiden haalarimerkit**

Toimihenkilöiltä on tullut toive toimarihaalarimerkistä, samaan tapaan kuin on hallitusmerkit. Grafiikkavastaava Jenna Immonen onkin suunnitellut ehdotuksen toimarihaalarimerkistä.

Päätettiin tilata 100 kpl ehdotuksen mukaisia ihania toimarimerkkejä. Petra Jokikokko hoitaa asiaa eteenpäin.

## **12 Vuoden opiskelija 2025**

Defenssin Telegram-ryhmään jaettiin viime viikolla Forms, jonka kautta jäsenistölle tarjottiin mahdollisuus ehdottaa vuoden opiskelijaa tutkinto-ohjelmamme opiskelijoiden keskuudesta ehdokkaaksemme Rauhala-järjestön Vuoden opiskelija -palkinnon saajaksi. Kävimme läpi ehdotukset perusteluineen. Laura Junno poistui kokouksesta keskustelun ja äänestyksen ajaksi.

*Laura Junno poistui kokouksesta ajassa 15:08.*

*Viivi Ryhänen poistui kokouksesta ajassa 15:18.*

Hallituksen jäsenten kesken äänestettiin Vuoden opiskelija -ehdokkaaksemme Laura Junno.

*Laura Junno palasi kokoukseen ajassa 15:21.*

### **13 Syyskokouksen 2025 ajankohta ja järjestelyt**

Päätettiin syyskokouksen ajankohdaksi tiistai 18.11. klo 17. Petra Jokikokko hoitaa asiaa ja selvittelee kokouspaikkaa. Palataan järjestelyihin tarkemmin lähempänä.

### **14 Vuoden 2026 talousarvion ja toimintasuunnitelman tekeminen**

Talousarviota työstävään työryhmään lähtivät mukaan Aapo Kuusinen, Petra Jokikokko, Iida Argillander ja Sofia Koho.

Toimintasuunnitelmaa lähtevät työstämään Petra Jokikokko, Emma Junkkari, Sofia Koho, Emmi-Roosa Nyrhinen, Okko Kaasinen, Maria Suopajärvi ja Ella Virkkala.

Näiden tulisi valmistua marraskuun alkuun mennessä, jotta ne ehditään käsittelemään marraskuun alun hallituksen kokouksessa ennen syyskokousta.

### **15 Hallituksen ja toimihenkilöiden rekryäminen vuodelle 2026**

Keskusteltiin, miten halutaan lähteä hoitamaan hallituksen ja toimihenkilöiden rekryämistä seuraavalle vuodelle. Tehdään ainakin pestiesittelyt Defenssin Instagramiin viime vuoden tapaan. Palataan asiaan myöhemmin.

### **16 Kiltatuoteverkkokaupan avaaminen**

Keskusteltiin kiltatuoteverkkokaupan avaamisesta. Emma Junkkari ottaa tämän hoitaakseen nyt myyntivastaavan puuttuessa. Päätettiin hoitaa samalla kaavalla kuin viime syksynä.

### **17 Toimikuntien täydentäminen**

Nakkitoimikuntaan nimitettiin Heini Seppälä.

Vujutoimikuntaan nimitettiin Aurora Salojärvi, Laura Junno, Viivi Rannikko ja Mette Koski.

## **18 Laulukirjat**

Edellisessä hallituksen kokouksessa keskusteltiin SPOL:n uudistettujen laulukirjojen tilaamisesta. Laulukirjan lopullinen hinta ei ole vielä selvinnyt, mutta luultavasti se tulee olemaan 5 € tienoilla.

Päätettiin tilata 90 kpl SPOL:n laulukirjoja.

## **19 Kutsut**

Ei kutsuja.

## **20 Muut esille tulevat asiat**

Ehdotetaan Kaskille, että kiltikselle hommattaisiin vesikannu.

Muistetaan viestitellä!

Emma muistutteli aktiivisiteille ilmoittautumisesta.

Nea Hosio kertoi Kuopio-excursion tilanteesta. Nea kyselee tarkempia tietoja ja ehdottaa päivämääriä.

## **21 Kokouksen päättäminen**

Puheenjohtaja päätti kokouksen ajassa 16:06.



